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Protokół Nr III/2018 

z   Sesji Rady Gminy Malechowo 

odbytej w dniu 5 grudnia 2018 r. 

w siedzibie Urzędu Gminy  Malechowo 

 

 

Początek  sesji : 

- godz. 12 00 

 

Zakończenie sesji : 

- godz. 1308 

 

III sesja Rady Gminy odbywała się według następującego porządku: 

 

 Proponowany porządek obrad : 

1.  Sprawy organizacyjne: 

a)  otwarcie sesji i stwierdzenie quorum, 

b) wnioski w sprawie zmian w porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołu z II sesji Rady Gminy Malechowo. 

2. Sprawozdanie Wójta z działań podejmowanych w okresie między sesjami. 

3. Wolne wnioski. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie: 

1)  w sprawie zmian w budżecie Gminy Malechowo na 2018 rok, 

2) w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej Gminy Malechowo na lata 2018-2028, 

3) w sprawie uchwalenia „Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i 

paliwa gazowe dla Gminy Malechowo na lata 2018-2032 (aktualizacja), 

4) w sprawie wyrażania zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Malechowo, 

5) w sprawie przyjęcia programu osłonowego „Pomoc w formie posiłku dla dzieci i uczniów, 

udzielona na wniosek dyrektora szkoły lub przedszkola” w ramach wieloletniego rządowego 

programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023, 

6)w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnej 

pomocy w formie świadczenia pieniężnego w postaci posiłku celowego na zakup posiłku lub 

żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na 

lata 2019-2023,  

7)w sprawie zmiany uchwały Nr XV/169/2004 Rady Gminy Malechowo z dnia 20 sierpnia 

2004r. w sprawie zasad zwrotu wydatków poniesionych na świadczenia z pomocy społecznej, 

8) w sprawie wynagrodzenia miesięcznego dla Wójta Gminy Malechowo. 

5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych i Sołtysów. 

6. Zakończenie sesji. 
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Ad.1   Sprawy organizacyjne. 

 

   a) otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 

 

W III sesji Rady Gminy zwołanej przez Przewodniczącego Rady Gminy zgodnie ze 

Statutem Gminy Malechowo oraz ustawą o samorządzie gminnym,  udział wzięło 12 Radnych: 

Wiesław Rosiński, Paweł Zając, Renata Jarotek, Joanna Grycko, Beata Hetmańska, Lila Kępska, 

Krzysztof Jarotek, Krystyna Nieradka, Anetta Wiącek, Eugeniusz Hamplewski, Mateusz Wiącek, 

Monika Chruszcz.  

Nieobecni Radni: Anna Wawrzyniak, Małgorzata Zosiuk, Władysław Wesołowski. 

Listy obecności stanowią załączniki nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

W obradach uczestniczyli: Wójta Gminy Malechowo Radosław Nowakowski, Sekretarz Gminy 

Halina Skaza, Skarbnik Gminy Sylwia Piechota, Radca Prawny Jarosław Sasin, Kierownicy 

Referatów: Sławomir Liskowski, Artur Guz, Tadeusz Chylewski, Komendant Straży Gminnej 

Marek Januszewski, Kierownik GOPS Zdzisława Kubiak, Dyrektorzy Szkół, Dyrektor 

Przedszkola oraz zaproszeni goście i Sołtysi.  

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 i 3 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Malechowo przywitał wszystkich przybyłych, po czym otworzył 

III Sesję Rady Gminy Malechowo VIII Kadencji. Następnie stwierdził obecności 12 Radnych 

obecnych na Sesji, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Zawiadomienie o zwołaniu sesji wraz z projektami uchwał zostało dostarczone Radnym 

w terminie zgodnym ze statutem. Zawiadomienie o sesji   zostało również przekazane Sołtysom. 

Dowód zwołania sesji stanowi załącznik nr 4,5, 6 i 7do niniejszego protokołu. 

 

 

b) wnioski  w sprawie zmian w porządku obrad 

 

Nie zgłoszono wniosków w sprawie zmian w porządku obrad. 

 

c) przyjęcie protokołu z II sesji Rady Gminy Malechowo. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół nr II/2018 z sesji Rady Gminy Malechowo. Każdy 

Radny mógł zapoznać się z treścią protokołu, dokument był dostępny w Biurze Rady oraz na stronie 

internetowej Urzędu Gminy w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych. 

Za przyjęciem protokołu głosowało: 12 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 
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Ad. 2 Sprawozdanie Wójta z działań podejmowanych w okresie między sesjami. 

 

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z działań podejmowanych w okresie między sesjami, które  

stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad.3 Wolne wnioski. 

 

• Radna Anetta Wiącek poruszyła temat dotyczący odśnieżania dróg gminnych. Zapytała skoro 

jest już rozstrzygnięty przetarg to proszę o wyjaśnienie gdzie sołectwa mają się zgłaszać  

o informację w sprawie o zapotrzebowania danej miejscowości dotyczące odśnieżanie dróg. 

Wójt Radosław Nowakowski wyjaśnił, że w tej kwestii nic się nie zmieniło i obowiązują takie 

same zasady jak w poprzednich latach. Dodał, że wpłynęły dwie oferty na odśnieżanie obszarów 

terenu gminy. Gmina jest podzielona na trzy obszary. Wójt wyjaśnił, że na trzeci obszar 

w ubiegłych latach wpłynął tylko jeden wniosek więc została podjęta decyzja, że powinniśmy 

dać sobie radę z odśnieżaniem.  

Radna Anetta Wiącek zapytała gdzie należy zgłaszać zapotrzebowanie na odśnieżanie czy do 

pracownika urzędu czy do pracownika firmy odśnieżającej i gdzie można znaleźć nr telefonu  

w celu zgłoszenia zapotrzebowania na odśnieżanie.Wójt przypomniał obowiązujący od 10 lat ten 

sam numer telefonu kom. 668-387-416, który jest dostępny na stronie internetowej. Również 

wyjaśnił, że pracownik firmy odśnieżającej nie przyjmie zlecenia. W tej kwestii należy dokonać 

zgłoszenia do pracownika urzędu. 

 

• Sołtys Sołectwa Kusice Pan Andrzej Robakowski zwrócił się do Radnych Powiatu, że powinni 

brać udział w Sesjach  Rady Gminy ponieważ mamy różnego rodzaju problemy 

i powinni współpracować z sołtysami Gminy Malechowo. Zgłoszone problemy powinni 

przekazywać do Powiatu. Zwrócił uwagę na zły stan dróg powiatowych na terenie gminy. 

Uważa, że Radni Powiatowi powinni wybrać się w teren i sprawdzić w jakim są stanie drogi 

powiatowe i konieczne jest w tym kierunku podjęcie pewnych kroków. 

 

• Sołtys Sołectwa Zielenica Pan Ryszard Kowalski zwrócił się do Radnego Powiatowego 

Kazimierza Szewczuk z prośbą o zwrócenie uwagi na problem dotyczący złego stanu 

nawierzchni drogi powiatowej do Zielenicy jak również drogi w kierunku Święcianowo – 

Lejkowo. Pobocza są w złym stanie, wrastające krzewy na drogę rysują auta, pozarywane są 

również przepusty. Poprosił o wzięcie tych problemów pod uwagę. 

 

• Sołtys Sołectwa Darskowo Pani Edyta Gawin odniosła się do drogi w kierunku Darskowo – 

Lejkowo, która jest drogą powiatową. Poinformowała o  poboczu, które jest 

w złym stanie oraz o wyrastających na drogę krzewach z tego powodu jest tam niebezpiecznie. 

Sołtys poinformowała, że pisała pisma w tej sprawie do Powiatu i prosi o rozwiązanie tego 

problemu. 
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Wójt poinformował, że pisemnie zostanie zgłoszony ten problem do Starosty Sławieńskiego po 

sesji. Wszystkie sprawy są teraz załatwione drogą pisemną i będzie oczekiwał konkretnej 

odpowiedzi w tej sprawie. Pani Gawin podała jeszcze jedną drogę na terenie gminy, która jest 

w złym stanie czyli droga z Darskowa do Sierakowa, którą w okresie letnim jeździło dużo 

ciężarówek przez co nawierzchnia jest zniszczona i jest dużo dziur. Sołtys złożyła również 

wniosek do Wójta o zamontowanie kilku lamp w miejscowości Darskowo. 

Wójt Radosław Nowakowski wyjaśnił, że na wnioski, które wpłynęły do września w sprawie 

uwzględnienia ich w budżecie, nie udziela odpowiedzi ponieważ odpowiedzią jest sam 

uchwalony budżet. Czy zostało to przyjęte nie jest decyzją ostateczne, ponieważ w trakcie roku 

budżet ulega zmianom. Jeśli środki pozwalają to wnioski te są realizowane. 

 

• Radna Krystyna Nieradka poinformowała, że w sierpniu lub we wrześniu złożyła wniosek do 

Wójta Gminy Malechowo dotyczący zjazdu z drogi krajowej w kierunku Pana Hawkaluka 

dotyczący dużej wyrwy w drodze i do dnia dzisiejszego nie otrzymała odpowiedzi. 

Wójt wyjaśnił, że wyrwa jest zasypywana i tak się będzie działo do momentu aż powiat wykona 

to solidnie. 

 

• Radna Lila Kępska zgłosiła problem do Radnego Powiatu dotyczący złego stanu dróg 

powiatowych w gminie, który istnieje od lat. Drogi powiatowe Lejkowo – Niemica, Żegocino, 

którymi uczęszcza mają liczne dziury. Zwróciła się z prośbą o zobowiązanie Powiatu do 

cyklicznego przeglądu tych dróg. Z powodu częstego użytkowania dróg przez ciężki sprzęt, 

który niszczy nawierzchnię społeczność jest narażona na niebezpieczeństwo, ponieważ przy 

drogach nie ma pobocza ani chodników. Poprosiła żeby Radny poczynił kroki co do poprawy tej 

sytuacji. 

 

• Sołtys Sołectwa Kusice Pan Andrzej Robakowski zwrócił się z prośbą do Sołtysów i Radnych, 

żeby nie atakowali osoby Pana Wójta Radosława Nowakowskiego. Wyjaśnił, że przy 

współpracy z Radnymi Powiatowymi należy znaleźć sposób na naprawę problemów, które 

dotyczą naszego terenu. 

 

• Radna Monika Chruszcz zwróciła się do Radnego Powiatowego Kazimierza Szewczuka  

z prośbą o załatwienie sprawy dotyczącej zjazdu z drogi krajowej A6, gdzie jest bardzo duża 

dziura. Poinformowała, że ten problem był już zgłaszany przez Radną Krystynę Nieradka. Zjazd 

jest bardzo niebezpieczny często użytkowany przez samochody ciężarowe. Minięcie się na 

drodze auta osobowego z ciężkim sprzętem przy zjeździe w dużą dziurę jest bardzo trudne 

zagraża to bezpieczeństwu. Poprosiła o załatwienie tej sprawy w Powiecie Sławieńskim. 

 

• Sołtys Sołectwa Niemica Pani Agata Zawadzka zwróciła się z pytaniem - do kogo mają jako 

Sołectwo zwrócić się odnośnie naprawy nawierzchni drogi w Niemicy. Wyjaśniła, że aktualnie 

w Niemicy  prowadzone są prace związane z podłączeniem kanalizacji i droga przez 
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miejscowość była w złym stanie jeszcze przed rozpoczęciem tych robót, a po pracach firmy 

będzie jeszcze gorzej. 

Wójt wyjaśnił, że wykonawca kanalizacji ma obowiązek przywrócić drogę przynajmniej do 

stanu pierwotnego. Jest to obowiązek wpisany w umowie. 

 

• Sołtys Sołectwa Zielenica Pan Ryszard Kowalski zwrócił się z pytaniem do Wójta Radosława 

Nowakowskiego, czy są plany dotyczące zrobienia nowej nawierzchni drogi do Zielenicy. 

Wójt Radosław Nowakowski odpowiedział, że nie ma planów na tę chwilę co do remontu tej 

drogi, ale wyjaśnił, że będzie wnioskował o to do Starosty ponieważ jest to droga powiatowa. 

Będą szukane fundusze na ten cel przy współpracy z Radnymi Powiatowymi, w tym kierunku 

zostaną poczynione kroki. Wójt zaznaczył, że liczy na wsparcie i pomoc z ich strony. 

 

• Radna Joanna Grycko zwróciła się do Radnego Powiatowego Kazimierza Szewczuka aby zapisał 

sobie wnioski i uwagi kierowane do jego osoby. Zgłosiła problem dotyczący pobocza przy 

drodze z Lejkowa do Borkowa. W lesie jest duża dziura, z której samochód jak wpadnie to nie 

wyjedzie. Zgłosiła również wycięcie krzewów, które wyrastają na drogę i rysują przejeżdżające 

tam samochody. 

Wójt zaproponował, żeby wraz z Panem Radnym Powiatowym, Starostą i Radnymi Gminy 

utworzyć komisję, która przeprowadzi przegląd dróg powiatowych i sprawdzi ich stan. Ponieważ 

Powiat jest duży, warto zrobić to również na naszym terenie i próbować dokonać zmian. 

 

Pan Radny Powiatowy Kazimierz Szewczuk na samym początku swojej wypowiedzi 

podziękował za zaproszenie na Sesję Rady Gminy.Stwierdził, że dużo spraw zostało 

skierowanych w jego kierunku. Wyjaśnił, że ilość dróg w Powiecie nie pozwala na to żeby 

wszystkie je zrobić, ale wytłumaczył, że Powiat robi co może żeby poprawić stan tych dróg. 

Problem dróg istnieje wszędzie. Jakość dróg w Powiecie jest zła taka jest rzeczywistość ale 

oznajmił, że robią co w ich mocy. Obiecał, że dołoży wszelkich starań  aby w tym kierunku 

zadziałać. Wyjaśnił, że jeszcze nie ukonstytuowały się Komisje w Starostwie. 

Prawdopodobnie zostanie Przewodniczącym Komisji Gospodarczej i już zaproponował sugestie 

Staroście, że jeśli zostanie Przewodniczącym to należy wprowadzić zmiany w zakresie pracy 

wydziału odpowiedzialnego za drogi, aby raz na pół roku przeprowadzić kontrolę po drogach 

powiatowych z zaznaczeniem co należy wykonać,  jak również w późniejszym terminie dokonać 

monitoringu z wykonania napraw. Wyjaśnił, że problemy są zgłaszane do Powiatu, ale niestety 

nie działa to dobrze i należy to zmienić. Dołoży wszelkich starań aby zmienić  obecne podejście. 

Nadmienił również, że samorząd Powiatowy ma problem ze Szpitalem Powiatowym i dołoży 

wszelkich starań aby utrzymać szpital. Jest to priorytetowa sprawa. Likwidacja szpitala 

spowoduje wydłużenia kolejek do lekarza. Na koniec wystąpienia pogratulował Radnym Gminy 

oraz życzył owocnej współpracy sobie jak i Radnym. Zaprosił Radnych do wzięcia udziału 

w Sesji Rady Powiatu. Zaproponował w ramach współpracy, żeby wspólnie w Powiecie zgłaszać 

problemy dotyczące spraw z terenu Gminy Malechowo. Zaznaczył, że głos mieszkańców ma 

duży wpływ. 
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Poinformował również oprowadzonej przez Niego Fundacji, która działa od roku, na rzecz 

szpitala. Fundacja zakupiła już dużo sprzętu do szpitala poza tym jeśli na naszym terenie są 

osoby uzdolnione, i potrzebują wsparcia to należy zgłaszać takie osoby ponieważ Fundacja 

dysponuje środkami i może wesprzeć potrzebujące osoby. 

 

• Sołtys Sołectwa Przystawy Pani Teresa Petruk zwróciła się do Wójta Gminy Malechowo. 

Z prośbą, że w związku z tym, iż w Przystawach będzie remontowana droga gminna czy byłaby 

możliwość postawienia jednej lampy na tej drodze. 

Wójt Radosław Nowakowski wyjaśnił, że wszystko będzie robione po kolei na razie robiony jest 

remont drogi.  

 

Ad.4 Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

Przewodniczący Wiesław Rosiński przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad, 

podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Malechowo na 2018 rok. Zapytał czy są 

jakieś pytania odnośnie zmian. 

 

Skarbnik Gminy Malechowo Pani Sylwia Piechota w imieniu Wójta Pana Radosława 

Nowakowskiego złożyła autopoprawkę omawianą szczegółowo na Komisji, dotyczącą  

załącznika nr 1 i nr 2. Wyjaśniając, że zmiany dotyczą § nr 4 w tekście uchwały w sprawie 

dochodu. Zwiększa się  dochody w dziale nr 758 różne rozliczenia w rozdziale 758 01, w części 

oświata i subwencja ogólnoświatowa  dla jednostek samorządu terytorialnego § 290 wraz z 0 

subwencja ogólna z budżetu państwa o kwotę 10 000 tysięcy złotych na podstawie pisma 

ministra finansów. Środki pochodzą z rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej  

z przeznaczeniem na dofinansowanie doposażenia Szkoły Podstawowej w Lejkowie w sprzęt 

szkolny i pomoce dydaktyczne. W związku z tym następuje zwiększenie wydatków o kwotę 

10 000 tysięcy złotych w dziale 801 oświata i wychowanie w dziale 801 01 szkoły podstawowe  

§ 421 z 0 zakup materiałów z wyposażenia i w § 4 budżet zamyka się punkt 1 po stronie 

dochodów po zmianach kwotą 31796 000 litera a dochody bieżące po zmianach 31 355 159,71 zł 

punkt 2 po stronie wydatków kwotą 36 891 000 litera a wydatki bieżące 29 918 061,63 zł. 

 

 

1) zmian w budżecie Gminy Malechowo na 2018 rok, 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poprosił o zadawanie pytań. Pytań do projektu 

uchwały nie było. 

Przewodniczący Wiesław Rosiński poddał pod głosowanie zmiany w budżecie Gminy 

Malechowo na 2018 rok z autopoprawkami. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych. 

Za głosowało: 12 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0 
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Zmiany w budżecie Gminy Malechowo na 2018 rok z autopoprawkami zostały przyjęte 

jednogłośnie. 

 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Malechowo na 2018 rok z autopoprawkami 

została podjęta, nadano jej Nr III/10/2018. Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych w sprawie zmian w budżecie Gminy Malechowo na 2018 

rok stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

2) zmian wieloletniej prognozy finansowej Gminy Malechowo na lata 2018-2028, 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poprosił o zadawanie pytań. Pytań do projektu 

uchwały nie było.  

Prowadzący obrady Wiesław Rosiński przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku obrad, 

podjęcie uchwały w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej Gminy Malechowo na lata 

2018-2028. Zapytał czy są jakieś pytania odnośnie zmiany. 

 

Skarbnik Gminy Malechowo Pani Sylwia Piechota poinformowała, że automatycznie ze 

zmianami w budżecie, także ulegnie zmianie wieloletnia prognoza finansowa Gminy Malechowo 

na lata 2018-2028 w zakresie dochodów i wydatków konkretnie chodzi o załącznik nr 1 i nr 2 

szczegółowo omawiane na Komisjach.   

 

Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych. 

Za głosowało: 12 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0 

Zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Malechowo na lata 2018-2028zostały przyjęte 

jednogłośnie. 

 

Uchwała w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej Gminy Malechowo na lata 

2018-2028została podjęta, nadano jej Nr III/11/2018. Uchwała stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Malechowo na lata 2018-2028stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

3) uchwalenia „Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla 

Gminy Malechowo na lata 2018-2032 (aktualizacja), 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poprosił o zadawanie pytań. Pytań do projektu 

uchwały nie było.  

Przewodniczący Wiesław Rosiński poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie 

uchwalenia „Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla 

Gminy Malechowo na lata 2018-2032 (aktualizacja). 
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Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych. 

Za głosowało: 12 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0 

Uchwalenie „Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla 

Gminy Malechowo na lata 2018-2032 (aktualizacja) zostało przyjęte jednogłośnie. 

 

Uchwała w sprawie uchwalenia „Założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 

elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Malechowo na lata 2018-2032 (aktualizacja)została 

podjęta , nadano jej Nr III/12/2018. Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych w sprawie uchwalenia „Założeń do planu zaopatrzenia  

w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Malechowo na lata 2018-2032 

(aktualizacja)stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

4) wyrażania zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Malechowo, 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poprosił o zadawanie pytań. Pytań do projektu 

uchwały nie było.  

Prowadzący obrady Wiesław Rosiński poddał pod głosowanie podjęcie uchwały  

w sprawie wyrażania zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Malechowo. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych. 

Za głosowało: 12 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0 

Wyrażanie zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Malechowo zostało 

podjęte jednogłośnie. 

 

Uchwała w sprawie wyrażania zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Malechowo, została podjęta, nadano jej Nr III/13/2018. Uchwała stanowi załącznik 

nr 15 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych w sprawie wyrażania zgody na sprzedaż nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Malechowo stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

5)przyjęcia programu osłonowego w zakresie dożywiania „Pomoc gminy w zakresie dożywiania” 

na lata 2019-2023, 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poprosił o zadawanie pytań. Pytań do projektu 

uchwały nie było.  
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Przewodniczący Wiesław Rosiński poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 

programu osłonowego w zakresie dożywiania „Pomoc gminy w zakresie dożywiania”  na lata 

2019-2023. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych. 

Za głosowało: 12 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0 

Przyjęcie programu osłonowego w zakresie dożywiania „Pomoc gminy w zakresie dożywiania”  

na lata 2019-2023 zostało podjęte jednogłośnie. 

 

Uchwała w sprawie przyjęcia programu osłonowego w zakresie dożywiania „Pomoc gminy 

w zakresie dożywiania” na lata 2019-2023 została podjęta, nadano jej Nr III/14/2018. 

Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych w sprawie przyjęcia programu osłonowego w zakresie 

dożywiania „Pomoc gminy w zakresie dożywiania” na lata 2019-2023 stanowi załącznik nr 18 

do protokołu. 

 

6) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnej pomocy 

 w formie świadczenia pieniężnego w postaci posiłku celowego na zakup posiłku lub żywności dla 

osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-

2023, 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poprosił o zadawanie pytań. Pytań do projektu 

uchwały nie było.  

Przewodniczący Wiesław Rosiński poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie 

podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnej pomocy 

w formie świadczenia pieniężnego w postaci posiłku celowego na zakup posiłku lub żywności 

dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-

2023. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych. 

Za głosowało: 12 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0 

Podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnej pomocy  

w formie świadczenia pieniężnego w postaci posiłku celowego na zakup posiłku lub żywności 

dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-

2023 zostało przyjęte jednogłośnie. 

Uchwała w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 

nieodpłatnej pomocy w formie świadczenia pieniężnego w postaci posiłku celowego na 



10 
 

zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek 

w szkole i w domu” na lata 2019-2023, została podjęta, nadano jej Nr III/15/2018. Uchwała 

stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania nieodpłatnej pomocy w formie świadczenia pieniężnego  

w postaci posiłku celowego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim 

rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023, stanowi załącznik nr 20 

do protokołu. 

 

 

7)zmiany uchwały Nr XV/169/2004 Rady Gminy Malechowo z dnia 20 sierpnia 2004r.  

w sprawie zasad zwrotu wydatków poniesionych na świadczenia z pomocy społecznej, 

 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Zdzisława Kubiak zgłosiła autopoprawkę do 

uchwały wyjaśniła, że treść merytoryczna uchwały się nie zmieniła a projekt z autopoprawką 

został przekazany radnym na posiedzeniu Komisji. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poprosił o zadawanie pytań. Pytań do projektu 

uchwały nie było.  

Przewodniczący Wiesław Rosiński poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr XV/169/2004 Rady Gminy Malechowo z dnia 20 sierpnia 2004r. w sprawie zasad 

zwrotu wydatków poniesionych na świadczenia z pomocy społecznej z autopoprawkami. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych. 

Za głosowało: 12 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0 

Zmiany uchwały Nr XV/169/2004 Rady Gminy Malechowo z dnia 20 sierpnia 2004r. w sprawie 

zasad zwrotu wydatków poniesionych na świadczenia z pomocy społecznej z autopoprawkami 

zostały przyjęte jednogłośnie. 

 

Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XV/169/2004 Rady Gminy Malechowo z dnia 20 

sierpnia 2004r. w sprawie zasad zwrotu wydatków poniesionych na świadczenia z pomocy 

społecznej, została podjęta,nadano jej Nr III/16/2018. Uchwała stanowi załącznik nr 21 do 

protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych w sprawie zmiany uchwały Nr XV/169/2004 Rady Gminy 

Malechowo z dnia 20 sierpnia 2004r. w sprawie zasad zwrotu wydatków poniesionych na 

świadczenia z pomocy społecznej, stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 
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8) wynagrodzenia miesięcznego dla Wójta Gminy Malechowo, 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i poprosił o zadawanie pytań.  

 

Radna Pani Krystyna Nieradka zapytała Panią Skarbnik Gminy Malechowo Sylwię Piechotę, czy 

mamy zabezpieczone pieniądze w budżecie na podwyżkę dla Pana Wójta. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że to nie jest podwyżka, Wynagrodzenie jest takie samo jak było 

w poprzedniej kadencji. Wójt dodał, że trzeba podjąć uchwałę  na nową kadencję, ponieważ jest 

taki obowiązek ustawowy. 

 

Więcej pytań do uchwały nie było. Prowadzący obrady Pan Wiesław Rosiński poddał pod 

głosowanie podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia miesięcznego dla Wójta Gminy 

Malechowo. 

 

Udział w głosowaniu wzięło 12 radnych. 

Za głosowało: 12 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0 

Wynagrodzenie miesięczne dla Wójta Gminy Malechowo zostało przyjęte jednogłośnie. 

 

Uchwała w sprawie wynagrodzenia miesięcznego dla Wójta Gminy Malechowo, została 

podjęta, nadano jej Nr III/17/2018. Uchwała stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych w sprawie wynagrodzenia miesięcznego dla Wójta Gminy 

Malechowo stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

Radca Prawny Jarosław Sasin poprosił o zdjęcie z porządku obrad punktu nr 5 ponieważ zgodnie 

z ustawą o samorządzie gminnym interpelacje i zapytania Radnych  

i odpowiedzi na interpelacje i zapytania zawierają obecnie formę pisemną. Nie zostało to 

zrobione na początku obrad ale to w niczym nie przeszkadza, można to zrobić w każdym 

momencie posiedzenia i należy to zrobić. 

Radca prawny poprosił Przewodniczącego o 5 min przerwy, żeby wyjaśnić pewne kwestie 

proceduralne, które zaistniały w trakcie posiedzenia. 

Przewodniczący Pan Wiesław Rosiński zarządził 5 minutową przerwę. 

 

Po przerwie Przewodniczący wyjaśnił, że zaistniał błąd, który pojawił się w trakcie posiedzenia.  

Uchwała ujęta w porządku obrad w punkcie 4 podpunkt 5 została przegłosowana prawidłowo. 

Tylko forma zapisu tzn. tytuł uchwały został skrócony. Radca Prawny Jarosław Sasin dodał, że 

błąd polegał tylko na błędnym podaniu tytułu w porządku obrad, który był bardziej 

rozbudowany w stosunku do tytułu, który znajduje się w uchwale. Natomiast Radni głosowali 

nad prawidłową uchwałą i nie ma to wpływu na wynik głosowania. 

 



12 
 

Ad. 5 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych i Sołtysów. 

 

Przewodniczący Pan Wiesław Rosiński zaproponował zdjęcie punktu nr 5 z porządku obrad 

ponieważ ta forma jest nieaktualna i poddał propozycję pod głosowanie zdjęcie z porządku 

„odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych” 

 

Udział w głosowaniu wzięło 11 radnych. 

Za głosowało: 10 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 1 

Radny Krzysztof Jarotek opuścił salę nie brał udziału w głosowaniu. 

Z porządku obrad forma „odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych” została zniesiona. 

 

 

Ad. 6 

 

Pan Przewodniczący Rady Wiesław Rosiński podziękował wszystkim za przybycie i zakończył 

obrady III sesji Rady Gminy Malechowo. 

     

 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

/-/ Wiesław Rosiński 

 

 

 

 

Protokołowała: Katarzyna Lewczuk 

Ilość ponumerowanych stron: 12 

Ilość załączników:24 

 


















